
Добра новина

Поки реактори виробля
ли енергію, у атом
ників та їх сімей ма

теріальних проблем не виника
ло. Зараз почалися значні пере
бої із зарплатою у тих, хто, по- 
ки-що, працює над виведенням 
атомної з експлуатації, а кого 
скоротили -  взагалі залишився 
без засобів на існування. Адже в 
Славутичі, через “совдепівську” 
нероспорядність, взагалі були 
непередбачені ще якісь підпри
ємства чи додаткові місця, де б 
можна було влаштуватися на 
роботу. Надіялися, що станція 
працюватиме вічно...

Тож наприкінці минулого ро
ку на ЧАЕС та й у місті виник
ла “вибухова” ситуація. Пре- 
м’єр-міністр України Віктор 
Янукович змушений в одній із 
перших своїх поїздок по країні 
відвідати Славутич. Він зус
трівся із керівництвом міста 
енергетиків, його жителями.

Після наради з питання соці
ально-економічного розвитку 
Славутича, проведеної у міськ
виконкомі, Прем’єр-міністр оз
найомився з роботою міжнарод
ного центру розвитку бізнесу

Полісся” суб’єкта СЕЗ “Славу
тич”. Останнє забезпечить робочі 
місця для багатьох слйвутчан, 
потребу України в новому, висо
коякісному будівному матеріалі 
задовольняться на 20 відсотків. 
Ми повним ходом розширюємо 
роботу малого і середнього бізне
су, залучаємо інвесторів у Славу
тич, ведемо роботи одразу за 14 
проектами. Уже відкритий і дає 
нам прибутки “Дотекс папір”, 
який випускає суперсучасні кан
целярські товари. Випускаємо 
також скріпки, склавши конку
ренцію подібним підприємствам 
з Польщі й Китаю. Причому 
наші вироби набагато якісніші і 
дешевці. До цього ми всі -  і 
підприємці, і влада - прагнемо.

Є вже перші зразки виготов
лення у Славутичі спортивного 
одягу, у якому Україна відчуває 
величезну потребу, і якого дуже 
багато завозять з-за кордону. На 
черзі -  роботи на підприємстві 
по переробці сільськогосподар
ської продукції.

Славутчани дуже активно за
раз працюють над будівництвом 
підприємства з переробки радіо
активних відходів у зоні Чорно-

Місто енергетиків Славу
тич пережило важкий рік. 
Увесь час його жителі відчу
вали надзвичайне напружен
ня, громаддя безлічі про
блем. Два роки тому Чорно
бильська АЕС, на якій пра
цювало більшість жителів 
міста, була закрита.

Славутич 
стане
мільярдером?

“Славутич-ХХІ століття". Міськви
конкомом та держпідприєм- 
ством “Чорнобильська атомна 
станція” зроблено і робиться чи
мало кроків, щоб поліпшити 
економічну ситуацію в місті.

- У Славутичі працює оснаще
на новітньою апаратурою лікарня, 
діє пологовий будинок, - роз
повідає мер міста Володимир 
Удовиченко. -  Є будинок культу
ри, кіноконцертний комплекс, де 
відбуваються вечори, концерти, 
читаються цікаві лекції, демонст
руються кінофільми. І взимку, і 
влітку діє спортивна база, на якій 
кожен охочий може займатися 
буквально всіма видами спорту.

Ми, на жаль, досі не могли по
хвалитися розвитком промисло
вості, розбудовою робочих місць. 
Але, начебто, крига скресла. У 
місті працює низка підприємств, 
серед яких мале приватне 
підприємство АЗС “Транснафто- 
буд”, по виробництву метало-че- 
репиці, фірма “Відродження

бильської АЕС, філіалом між
народного Чорнобильського цен
тру, де працює вже друга 
радіоекологічна лабораторія. На 
сесії міської ради розглянута й 
затверджена програма щодо
соціального захисту працівників 
АЕС та жителів міста Славутича.

Вперше мені, як меру міста, 
нещодавно дозволили бути при
сутнім і виступити з пропо
зиціями на засіданні бюджетно
го Комітету Верховної Ради. 
Мабуть, це з подання і за пропо
зицією нового Прем’єр-міністра. 
Члени комітету з розумінням 
поставилися до наших проблем і 
запитів, вирішили виділити на 
2003 рік на розвиток Славутича 
800 мільйонів гривень. Тож 
місто не зникне з карти Ук
раїни, воно жило і житиме і в 
майбутньому тут буде най
більший у світі дослідницький 
центр з атомної енергетики.
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